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Opgemaakt door Griffier 
Aanwezig Dhr. Van der Put (voorzitter), de heren J. van Gulik (LRG), A. de Laat (SP) en 

J. Swaans (VVD), M. van Oosterwijk, (Pro Actief Goirle), W. Couwenberg 
(lijst Couwenberg) en de dames M. de Groot (CDA) en Van den Brand (PvdA) 
Griffier de heer Van ’t Westeinde 
Wethouders dhr. van der Heijden 
Burgemeester M. Rijsdorp 
Ambtelijke ondersteuning: Mevrouw Govers (jaarrekening), mevrouw De Kort 
(begroting Hart van Brabant) en de heer Tromp (gemeentesecretaris) 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

De heer Van Iersel (voorzitter) en mevrouw Eijkelenboom (SP) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op http://bestuur.goirle.nl/vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2012/31-mei/19:30 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Vaststelling Jaarstukken 2011 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Kan met het voorstel instemmen. 

CDA 
 
 
 

Is tevreden over de inzet van beleid en uitvoering van bestaand beleid. Het 
rapport van bevindingen van Ernst en Young geeft aantal aandachtspunten 
mee. De reactie van het college op het rapport van bevindingen is gemist bij 
de stukken. Het CDA vindt dat de aandachtspunten moeten worden 
overgenomen. 
Wat zijn de consequenties van de Wet Hof? 
 

VVD 
 
 
 

Kijkt naar de lagere bestuurskosten. Afwijkingen zitten vaak in doorbelasting 
van uren. Het rapport van Ernst & Young wordt van belang geacht. 
Als lid van het audit-comité geeft de heer Swaans een toelichting op het 
gesprek met de accountant. In het gesprek is met name ingegaan op de 
grondexploitatie en de risico's. Op dit moment is er geen aanleiding voor de 
accountant om een voorziening te vormen. Het is van belang om wel naar de 
exploitaties te kijken, met name de exploitatie Boschkens.  
 

http://bestuur.goirle.nl/vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2012/31-mei/19:30
http://bestuur.goirle.nl/vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2012/31-mei/19:30
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PvdA Vraagt ook aandacht voor de actualisatie van de grondexploitatie en naar de 
gevolgen van de Rijksbezuinigingen. 
 

SP SP is tegen het inhuren van dure bureaus. De SP is van mening dat het 
overhevelen van budgetten hier niet toe mag leiden. 
 

Lijst Couwenberg Maakt zich zorgen over de beleidsplannen, met name het wegenbeleidsplan 
2003. De accountant zou deze achterstanden in beleidsplannen ook moeten 
doorlichten. 
 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen:  
Het college neemt de aanbevelingen van het rapport van bevindingen van Ernst & Young over. Het college 
bevestigt dit in een brief. 
Wethouder Van der Heijden zegt toe dat er een korte toelichting op de Wet Hof wordt gegeven.  
Een aangepaste versie van de Beheerstoelichting wordt op de site gezet. In een kort erratum wordt aan de raad 
aangegeven wat er is veranderd. 
 
 

3.  Ontwerpbegroting 2013 Regionaal Overleg Midden-Brabant 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Samenwerking is belangrijk. De stijging van kosten vraagt om bezinning. 

CDA 
 
 
 

Het algemeen bestuur krijgt de bevoegdheid om kaders te stellen rond de 
besteding van het budget. Geeft de raad het budgetrecht weg? Het lijkt erop 
dat kostenverhogingen onontkoombaar zijn. De raad heeft geen carte blanche 
gegeven. Wij maken onderdeel van een regio en moeten samenwerken. 
Dit staat ver weg van de Goirlese agenda. Zowel de regio als Midpoint gaan 
de bijdragen verhogen. Welke resultaten beoogt de gemeente Goirle?  
Welk raadsbesluit ligt onder de deelname aan het samenwerkingsverband. 
Wat is het gevolg wanneer de raad nog besluit niet deelneemt aan de verdere 
aankleding? 
 

Pro Actief Goirle 
 

Wijst op de motie over de speerpunten die in de raad zijn genoemd. Dit wordt 
niet teruggevonden in het voorstel. 
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Het Algemeen Bestuur is bevoegd volgens artikel 10 van de regeling om de 
budgetten te bepalen. Geeft de raad hiermee het budgetrecht uit handen? 
Heeft het gevoel dat Goirle wordt gebruikt als extra stootkracht door de 
regiogemeenten. De belangen die door de raad zijn aangegeven zijn naar 
mening Pro Actief onvoldoende behartigd. 
 

VVD 
 
 
 

Goirle staat niet op zichzelf. Samenwerking is een goede zaak. Goirle moet 
niet buitengesloten worden. De VVD is ook geschrokken van de cijfers. De 
verhoging loopt hard op. Kan nog invloed uitgeoefend worden op de 
besluiten? Kunnen we de bijdragen voor de toekomst matigen? 
Het eindresultaat van deze samenwerking is moeilijk meetbaar. Uit het 
overleg stappen is geen optie. Ook bij het college is nog enige 
terughoudendheid over de bijdragen. 
 

PvdA Heeft veel moeite met dit stuk. Er wordt geschrokken van de kosten van het 
werkprogramma. Dit gaat de PvdA te kort door de bocht. Kan de raad hier 
nog op sturen? Stelt voor het stuk aan te houden totdat hier duidelijkheid 
over is. In strijd met het eerdere voorstel over de samenwerking kunnen de 
initiatieven niet op de eigen merites worden beoordeeld.  
Het belang van strategische samenwerking staat buiten kijf. Bij de 
vaststelling van de Regionale Agenda is er ook een voorbehoud gemaakt voor 
de werkagenda.  
Hoe is de positie van alle raden. Hoe gaat het Algemeen Bestuur zorgen voor 
een positie van alle raden? 
 

SP Vraagt zich af of er een mengvorm voor de financiering tussen collecteren per 
project en een algemene bijdrage te vinden is. Is er ook voorstander van om 
dit voorstel aan te houden. 
 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
 4. Raadsvoorstel Programma van Eisen aanbesteding accountantsdiensten 
 
Standpunten fracties: 
 
CDA 
 

Steunt het voorstel. 
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Lijst Couwenberg Is van mening dat de accountant aandacht moet besteden aan de 
beheersplannen. 
 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. De heer Couwenberg zal een stemverklaring 
afleggen. 
 

5. Evaluatie kadernota integrale Veiligheid 2008-2011 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Kan instemmen met deze nota. 

CDA 
 
 
 

Merkt op dat het met de veiligheid van Goirle niet zo slecht gaat. Dekt deze 
nota de totale situatie. Hoe staat het bijvoorbeeld met hennepruimingen en 
nacontroles. 
Is van mening dat eerst ambities moeten worden gesteld en dan aan de hand 
van de beschikbare middelen de prioriteiten. 
 

Pro Actief Goirle 
 
 

Werd niet vrolijk van de evaluatie zelf. Enkel door het opschrijven wat is 
gedaan, is er nog geen beleidsevaluatie. Onduidelijk is welke resultaten zijn  
gehaald. 
 

VVD 
 

Heeft veiligheid als bijzonder aandachtspunt. Het is goed om alle problemen 
en wat er aan gedaan kan worden op een rij te zetten. Maakt zich een beetje 
zorgen over huiselijk geweld en de toename van inbraken en de problematiek 
van hangjongeren. 
 

PvdA Aantal zaken zijn niet opgepakt. Kan meegaan met de aanbevelingen. Vindt 
dat geen nieuwe nota hoeft te worden gemaakt, maar dat de nota 
geactualiseerd kan worden.  
 

SP Is blij met deze evaluatie. De SP maakt zich zorgen over de bezuinigingen bij 
de politie. Vraagt zich af of een extra BOA een bijdrage kan leveren. 
 

Lijst Couwenberg Dringt erop aan om samen met woningstichting en politie op te trekken in de 
wijken. In de nieuwe kadernota moet rekening gehouden worden met de 
prioriteiten die gesteld worden door de minister. Vraagt aandacht voor de 
jeugd. 
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Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 

6.  Brandbeveiligingsverordening Goirle 2012 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Zonder beraadslaging kan het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 

7.   Begroting en jaarrekening Veiligheidsregio 
 

Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Stemt in met het voorstel en de opmerking over loonontwikkeling 

CDA 
 

Steunt het voorstel. Pleit voor begrijpelijke taal. 

VVD 
 

Stemt in met het voorstel. 
 

PvdA Merkt op dat er 6 ton wordt opgenomen voor een rechtvaardiger 
kostenverdelingsmodel. Begrijpt dat het om een egalisatiefonds gaat. 
 

SP Stemt in met de zienswijze dat loonindexering niet op zijn plaats is. 
 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 

8. Verslag van de Brede Commissie van donderdag 26 april 2012 
Het verslag wordt vastgesteld. De toezegging uit de Brede Commissie is afgehandeld. 
Met  betrekking tot de twee toezeggingen over risicomanagement geeft wethouder Van der Heijden aan dat 
deze grote aandacht hebben, ook gezien de aanbevelingen van de accountant. De personele problemen spelen 
echter nog steeds. 
 

9. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
De burgemeester doet na afloop van de vergadering in beslotenheid een mededeling over veiligheid. 
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10. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer Couwenberg dringt aan op verkeersveilige situatie Nieuwkerksedijk/Wittendijk en oversteekplaats 
Wittendijk. Deze vragen behoren tot het werkterrein van de commissie Ruimte. 
De heer Van Gulik is gisteren bij een bijeenkomst over Attero geweest. Het college moet voor de zomer een 
principe besluit te nemen. 
De voorzitter wijst op de presentatie van de bestuursrapportage op 28 juni. Daarbij zijn de volgende zaken van 
belang:  
* vergadering vindt ivm werkzaamheden in  gemeentehuis waarschijnlijk plaats in Jan van Besouw  
* Net als de burap is de bijeenkomst openbaar. De burap behandelen we traditioneel in de commissies, dus ook 
de commissieleden zijn uitgenodigd. 
* Met  betrekking tot de inhoud is er meer te lezen in het verslag van het audit-comité  
Aansluitend vindt ook het traditionele bijpraten begroting voor raadsleden plaats. 
Indien Nederland in de halve finale op die avond zou zitten, begint de bijeenkomst eerder en in Oranje kleding. 
 
 
De voorzitter laat de deuren sluiten voor een besloten bespreking van een mededeling inzake veiligheid en 
bespreking van enige zaken rond samenwerking. 
 

11. Stukken ter kennisname  
Hierbij worden geen opmerkingen gemaakt. 
 

12. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  22.40 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de 
gemeente Goirle in haar vergadering van 30 augustus 2012 
 
Voorzitter     de griffier 

 
 
 
 
        



Toezeggingenlijst  
 
 

 
Verslag d.d. 31 mei 2012   
   

 

 7

Datum Waar Wat Wie Uiterste  
afdoeningsdatum

Wijze afdoening 

31-5-2012 Cie AZ Jaarstukken: Het college neemt de 
aanbevelingen van het rapport van 
bevindingen van Ernst & Young over. Het 
college bevestigt dit in een brief. 

Wethouder Van 
der Heijden 

 Zie bijgevoegde raadsinformatie 

31-5-2012 Cie AZ Jaarstukken: een korte toelichting op de 
Wet Hof wordt gegeven.  

Wethouder Van 
der Heijden 

 Volgt zsm 

31-5-2012 Cie AZ Jaarstukken: Een aangepaste versie van 
de Beheerstoelichting wordt op de site 
gezet. In een kort erratum wordt aan de 
raad aangegeven wat er is veranderd. 

Wethouder Van 
der Heijden 

 Is afgewerkt (en staat in het raadsinformatiesysteem) 

17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en 
risicomanagement: de kaders waarop 
risico's worden beoordeeld (volgens 
schema p.20 uit de nota), worden nog in 
beeld gebracht 

Wethouder Van 
der Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk oktober 
1-12-2011: in verband met ziekte medewerkster uitgesteld, 
nadere planning volgt 

17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en 
risicomanagement: 
Risicobereidheidsanalyse  wordt nog 
voorgelegd  

Wethouder Van 
der Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk oktober 
1-12-2011: in verband met ziekte medewerkster uitgesteld, 
nadere planning volgt 



Toezeggingenlijst  
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Raadsinformatie   
 
 

Aan  Raad 
Portefeuillehouder wethouder Van der Heijden 
Onderwerp  Rapport van bevindingen bij jaarrekening 2011 
Datum 05-06-12 
Afschrift aan Griffie 

 
 

 

In het raadsvoorstel met betrekking tot de vaststelling van de jaarstukken 2011, dat voor 19 juni 2012 is 
geagendeerd, staat vermeld dat een reactie van het college op het rapport van bevindingen zal worden 
nagezonden. In de vergadering van de commissie voor Algemene zaken van 31 mei jl. is opgemerkt dat deze 
reactie nog niet is uitgebracht. 
Deze constatering is terecht. Er is gewacht op behandeling in het audit-comité, die heeft plaatsgevonden op 22 
mei jl., teneinde deze behandeling te kunnen betrekken bij onze reactie. 
 
Wij hebben kennis genomen van het rapport van bevindingen en zijn verheugd over de goedkeurende verklaring 
van de accountant voor de aspecten getrouwheid en rechtmatigheid. De jaarrekening en het jaarverslag zijn 
geheel in overeenstemming met de voorschriften van het Besluit Begroten en Verantwoorden. Derhalve 
behoeven wij niet te reageren op mogelijke fouten of onzekerheden. 
De accountant geeft, naast een goedkeurende controleverklaring, enkele adviezen en aanbevelingen vanuit de 
natuurlijke adviesrol. Deze bestuurlijke aandachtspunten hebben betrekking op periodieke evaluatie (twee maal 
per jaar) van de grondexploitatie, de realisatie van genomen bezuinigingsmaatregelen en de overweging van 
nieuwe opties, en tot slot de op ons komende nieuwe talken als gevolg van decentralisatie door het rijk of 
nieuwe wetgeving. 
Zoals reeds mondeling in de commissievergadering is medegedeeld nemen wij kennis van de gedane adviezen en 
nemen wij de gedane aanbevelingen over. 
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